

认证方案协调实施组

Certification Programme Harmonization and Implementation group



Key Target

通过提升对认证的信心，促进“一处认证，处处认可”

**Improve the confidence of the certification,
promote “Once certified, recognized everywhere”**

- 减少企业接受审核的工作 **Reduce the workload of auditee**
- 增加**GFSI**在行业的应用 **Increase the GFSI implementation**

What We Will Do

- 1. 零售商/餐饮商/大型零售型企业，如何使用GFSI推进和管理供应商。制定使用GFSI管理供应商的最佳实践。指导更多企业建立以风险为基础的供应商管理。
Make the best practice of supplier management by use of GFSI based on the good retailer/ food service/ producer so that more company could use the guidance to manager supplier.**
- 2. 定期组织与相关方的座谈会，深入了解和探讨如何提高行业对于证书的信心。与主要相关方（CPO，零售商，生产商，餐饮服务企业）共同提高信心。
Organize the workshop of stakeholders (CPO, retailer, producer, food service to discuss how to improve the confidence of the certificate.**
- 3. 持续调研。选定固定的生产型企业，每年持续收集所面临的审核，看其应审数量变化。& 选定固定的零售商，持续收集其获得GFSI认证的供应商的数量。
Continuous survey to know the GFSI change: One is the producer how the assessment time is reduced, the other is what is the percentage of GFSI certified supplier in key retailers.**

What We Will Do

4. 鼓励利益相关方将非三方的审核检查结果反馈给**CPO**和**CB**，鼓励审核一致性。
Encourage the stakeholder to reflect the result to CPO and CB if the company level is under expected.
5. **CHINA HACCP**与**GFSI**认可**CPO**更多的沟通和交流。 **More communicate between CHINA HACCP & GFSI other CPO.**
6. 在评估和审核方面，帮助全球市场项目的参与企业，提升能力，申报奖项。
Support the company to improve level and apply the Global Market award.
7. 持续开展审核员能力提升的不同模块工作。 **Continue the auditor competence different module.**

谢谢!

Thank you!